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Schriftelijke vraag Raadsfractie CDA-Westerveld op grond van Artikel 36 Regeling van 
orde voor de vergadering van de gemeenteraad. 

Datum: 8 september 2020.
 
Onderwerp: Energiewinning op land 

Geacht College van Burgemeester en Wethouders,

Op 26 augustus zond u, als vervolg op een motie van onze gemeenteraad om meer duidelijkheid 
met betrekking tot het verloop van de RES, een brief met het kenmerk 279271 waarin u ons 
informeerde over een aantal belangwekkende en voor onze fractie zorgwekkende uitkomsten. U 
stelt in gesprek te zijn met terrein beherende organisaties, het waterschap en de provincie 
Drenthe over kaders en randvoorwaarden. Met deze uitkomsten, zo schrijft u, gaat het college 
samen met de inwoners, dorpsgemeenschappen, ondernemers, andere organisaties en de raad 
in gesprek om gezamenlijk te komen tot de RES 1.0. Deze RES 1.0 dient vervolgens uiterlijk op 
1 juli 2021 te zijn vastgesteld.

Het CDA Westerveld heeft ook kennisgenomen van het feit dat energieopwekking op de daken 
in de gemeente Westerveld onvoldoende is om de totale energievraag van 75.000 MWh te 
kunnen dekken. Voor onze fractie is onduidelijk op welke wijze deze berekening dan gemaakt is 
dat “slechts 32.000 MWh op daken kan worden gewonnen. Is er dan wel voldoende onderzoek 
gedaan en gekeken welke mogelijkheden er kunnen zijn tot stimulering zodat ieder mogelijk dak, 
te beginnen met alle daken van panden die in eigendom zijn van de gemeente, voorzien worden 
van zonnepanelen?

In voornoemde brief stelt het college dat het noodzakelijk is om meer dan de helft van de 
energieopwekking dient te gaan geschieden op land en dat het college hierover met de 
samenleving en de raad in gesprek wenst te gaan. 

Een en ander leidt tot de volgende vragen aan het College:

1.Welke berekeningen liggen ten grondslag aan de uitkomst dat 32.000 MWh kan worden 
verkregen via daken? Welke mogelijkheden ziet het College om deze opbrengst aanzienlijk hoger 
te laten worden? Zijn inmiddels ook alle daken van gemeentelijke eigendommen voorzien van 
zonnepanelen en zo niet wanneer is dit dan wel gerealiseerd?

2.Is het College bekend met het feit dat nu al veel agrarische ondernemers door ontwikkelaars 
van zonneparken worden benaderd om te praten over de realisatie van een zonnepark op hun 
land?

3. Deelt het College de mening van de CDA-fractie dat het noodzakelijk is om zeer snel te komen 
tot beleidsvoorstellen met betrekking tot zonneparken en andere vormen van energieopwekking 
op land?  Zo ja, op welke termijn mag de raad vanuit het College informatie over en vervolgens 
voorstellen tot beleid verwachten ten aanzien van energiewinning op land? Zo niet, waarom niet?

Namens de fractie van CDA-Westerveld,

Adri van der Weyde


